
Protok61 
z X X V I I I  sesji Rady Gminy Pawlowice 

z dnia 28 rnaja 2013 r. 

XXVIII sesja Rady Gminy Pawlowice odbyta sie w sali narad Urzedu Gminy Pawtowice, 
obrady rozpoczeto o godz. 15.30. 
W sesji uczestniczyli radni, zaproszeni goicie, soltysi, Przewodniczqcy ROSM, kierownicy 
referatow, dyrektorzy jednostek organizacyjnych, zainteresowani tematykq mieszkaricy 
gminy. 

Ad.1 
Otwarcia obrad dokonal Przewodniczqcy Rady Gminy Franciszek Dziendziel, witajqc 
wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecnoici radnych stwierdzil prawomocnoii. 
obrad - na sali byto obecnych 14 radnych. Nieobecny byl radny Boleslaw Oracz. Lista 
obecnosci stanowi zat. nr 1 do protokolu. Lista gosci stanowi zat. nr 2 do protokotu. 

Ad.2. 
Przewodniczqcy przedstawit porzqdek obrad, jaki radni otrzymali do domu wraz - z zawiadomieniem o sesji i byl podany do publicznej wiadomoici na tablicy ogtoszeh 
w Urzedzie Grniny oraz na stronie internetowej gminy - BIP. 
Porzqdek obrad : 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnoici; 
2. Przedstawienie porzqdku obrad; 
3. Przyjqcie protokolu > XXVII sesji Rady Gminy Pawtowice z dnia 23 kwietnia 

2013 r.: 
4. Przedstawienie wykazu pisrn skierowanych do Rady Gminy w okresie 

miedzysesyjnym; 
5. Inforrnacja o dziatalnoici Urzedu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

miedzysesyjnym; 
6. Informacja o pracach komisji statych Rady Gminy w okresie miqdzysesyjnyrn; 
7. Interpelacje radnych; 
8. SPRAWOZDANIE Z WYKONANIA BUDZETU GMINY ZA 2012 ROK: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budzetu Gminy Pawtowice 
za 2012 rok wraz ze sprawozdaniern finansowym oraz informacjq 
o stanie mienia komunalnego, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedtozonym 
przez W6jta sprawozdaniu z wykonania budietu za 2012 rok wraz 
z inforrnacjq o stanie mienia komunalnego, 

c) dyskusja, 
d) podjecie uchwaty w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego. 

9. ABSOLUTORIUM ZA 2012 ROK: 
a) przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z kontroli wykonania 

budzetu oraz dziatalnoici Wojta Gminy za rok 2012, 
b) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium, 
c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Kornisji Rewizyjnej, 
d) dyskusja, 
e) podjecie uchwaty w sprawie udzielenia absolutoriurn Wojtowi Gminy 

Pawtowice za rok 2012. 
10.Projekt uchwaty w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

na lata 2013 - 2016; 
11. Projekt uchwaty w sprawie zrnian w budzecie gminy Pawtowice na rok 2013; 

2 9  



12. Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Grninnego 
OSrodka Kultury w Pawlowicach za rok 2012; 

13. Projekt uchwaty w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Grninnej 
Biblioteki Publicznej w Pawlowicach za rok 2012; 

14. Wolne glosy i wnioski; 
15. Zakohczenie obrad; 

Nie wniesiono uwag ani poprawek do przedstawionego porzqdku. Zostal on przyjety do 
realizacji. 

Ad. 3 
Protokol z XXVII sesji Rady Grniny Pawtowice z dnia 23 kwietnia 
2013 r. byl wytoiony do wglqdu w biurze Rady oraz na Sali obrad przed sesja. Nikt nie 
wniosl uwag ani poprawek do protokotu. Na wniosek Przewodniczqcego Rady protokol 
zostal przyjety bez czytania jego treici na sesji - jednogloinie. 

Ad. 4 
Wiceprzewodniczqcy Rady Aleksander Szyrnura przedstawit wykaz pisrn skierowanych - do Rady Grniny w okresie rniedzysesyjnyrn. Wykaz stanowi zal. nr 3 do protokotu. 
Przewodniczqcy dodat, ze cz&C pisrn byla ornawiana na kornisjach. Z uwagi na ustawowy 
terrnin udzielenia odpowiedzi na skarge ztozonq na uchwate Rady przez Prokuratora 
Rejonowego w lastrzebiu - Zdroju, skarga bqdzie rozpatrywana na najbliiszyrn 
posiedzeniu Kornisji a stosowna uchwafa zostanie podjeta na sesji, ktorej terrnin ustala 
sie na 18 czerwca. 

Ad. 5 
Inforrnacje o dziatalnoici Urzedu Grniny i jednostek organizacyjnych w okresie 
rniedzysesyjnyrn przedstawil Wojt Darnian Galusek. 
Wojt Darnian Galusek przedstawil zebranyrn inforrnacje o dziatalnoici rniedzysesyjnej 
Urzedu Grniny i jednostek organizacyjnych. 
Inforrnacja dotyczyla realizowanych zadan przez: 
- Referat Organizatorski i Inforrnatyki 
- Referat Infrastruktury Kornunalnej, Ochrony ~rodowiska i Rolnictwa 
- Referat Prornocji i Integracji Europejskiej 
- Referat Spraw Obywatelskich 
- Grninny Oirodek Kultury 
- Grninny Osrodek Sportu - - Grninny Zaktad Wodociqgow i Kanalizacji 
- Grninny Zesp6t Kornunalny 
- Grninny Zesp61 Oiwiaty 
- Osrodek Pornocy Spotecznej 
- Referat Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Mienia 
- Referat Inwestycji 
- Referat KsiegowoSci i Budietu 
- Referat Podatkow i Oplat. 
Inforrnacje z poszczegolnych referatow zostaly zawarte w zalqczniku nr 16 
do protokotu, jako rnaterialy bedqce przedrniotern obrad. 

Ad. 6 
Inforrnacje o pracach kornisji stalych Rady Grniny w okresie rniedzysesyjnyrn 
przedstawili: 
1) ze wspolnych czqsci posiedzen Kornisji - Wiceprzewodniczqcy A. Szyrnura, 
2) z posiedzeri Kornisji Gospodarki i Mienia Kornunalnego - Zastepca Przewodniczqcego 
Kornisji Alojzy Krosny; 
3) z posiedzen Kornisji Dziatalnoici Spolecznej - Przewodniczqcy Kornisji Zbigniew Dusza, 
4) z posiedzen Kornisji Rewizyjnej - Przewodniczqcy Kornisji Andrzej Tyszko. 
Inforrnacja stanowi zat. nr 4 do protokolu. a - 



Ad. 7 
Interpelacje radnych 
Przewodniczqcy Rady poinformowat, ze na jego rece wptyneta pismo radnego Krzysztofa 
Tekli, okreslone jako interpelacji, ktora dotyczy: 
- zatrudnienia przez Urzqd Gminy kontrolera bez przeprowadzenia konkursu na 
stanowisko, 
- braku powiadomienia Komisji rady o jego zatrudnieniu, 
- braku ze strony Gminy walki z bezrobociem. 
Poinformowat, i e  interpeiacja zostata przekazana Wojtowi, odpowiedi bqdzie 
rozpatrywana na sesji 18 czerwca br. 

Ad. 
Gtownym tematem sesji byto rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budietu gminy za 2012 rok. Sprawozdanie wraz 
z inforrnacjq o stanie mienia komunalnego zostalo ztoione w Radzie Gminy w ustawowym 
terminie, stanowi zat. nr  5 do niniejszego protokotu. 
Wojt Darnian Galusek przedstawit trest sprawozdania powyzszego sprawozdania. - Nastqpnie Zastqpca Wojta Marek Lucjan odczytat uchwatq nr 4100/11/77/2013 z dnia 
22 kwietnia 2012 r. Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedtozonym 
przez Wojta Gminy Pawtowice sprawozdaniu z wykonania budietu za 2012 rok wraz z 
informacjq o stanie mienia komunalnego zaznaczajqc, ze opinia jest pozytywna. 
Kserokopia uchwaty RIO stanowi zat, nr 6 do protokotu. 
Po wystuchaniu sprawozdania Wojta i wydanej przez RIO opinii, w otwartej dyskusji 
Przewodniczqcy Rady Franciszek Dziendziel zabierajqc gtos zwrocit uwage na wielkoit 
dochodow i wydatkow, gtownie na oswiatq. Gmina jest prooiwiatowa, podkreilit 
znaczenie stypendiow przyznawanych z budietu gminy dla uczniow z naszych szkot. 
Zwrocit tez uwagq na rosnqcy majqtek grniny, ktorego war to i t  wynosi ponad 33 mln zt. 
Budzet siq rozwija, nie mamy kredytow, jezeli bedziemy rozsqdnie gospodarowat 
finansami nie bedzie koniecznoici ich zaciqgania w przysztoici - nadmienit w tym miejscu 
do uchwaty dotyczqcej ewentualnego zaciqgniqcia kredytu na przebudowq GOK. . 
Nie zgtoszono dalszych gtosow do dyskusji nad sprawozdaniem. 
Przewodniczqcy Rady odczytat t r e i t  projektu uchwaty. 
Uchwaka nr XXVI I I /331/2013 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniern z wykonania budietu zostala przyjgta 
przez radnych 14 gkosarni za - jednogtosnie. Uchwata stanowi zat. nr 7 
do protokotu. - 
Ad. 9 
Kolejny punkt porzqdku obrad dotyczyt udzielenia absolutorium Wojtowi Gminy. 
Cztonek Komisji Rewizyjnej Piotr Drobek odczytat ,,Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Pawtowice z kontroli wykonania budietu oraz dziatalnoici W6jta Gminy za 
rok 2012". Sprawozdanie stanowi zat. nr 8 do protokolu. 
Nastqpnie Przewodniczqcy Rady odczytat treSi wniosku Komisji Rewizyjnej ztoionego do 
Rady Gminy w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Pawtowice absolutorium, po czym 
poinforrnowat, ze wniosek zostat przedany do Regionalnej Izby Obrachunkowej celem 
zaopiniowania. Kserokopia wniosku stanowi zat. nr 9 do protokotu. 
Uchwatq nr 4100/11/93/2013 z dnia 30 kwietnia 2013 r. I1  Sktadu Orzekajqcego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie pozytywnego zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej odczytat Wiceprzewodniczqcy Rady Aleksander Szymura. 
Kserokopia opinii RIO w sprawie wniosku Kornisji Rewizyjnej stanowi zat. nr 10 
do protokotu. 
Po wystuchaniu treici powyzszych dokumentow Przewodniczqcy Rady otworzyt dyskusjq. 
Nikt z radnych nie zabrat gtosu w dyskusji, w zwiqzku z czym przedstawit projekt uchwaty 
w sprawie absolutorium 
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Uchwata nr XXVII I /332/2013 w sprawie absolutorium Wojtowi Gminy 
Pawlowice za rok 2012 zostala przez radnych przyjeta 14 glosami za - 
jednoglosnie. Uchwata stanowi zal. nr 11 do protokolu. 

W tym miejscu Przewodniczqcy ztoiyl Wojtowi gratulacje z tytutu uzyskanego 
absolutorium, podziqkowat Wojtowi i pracownikom Urzqdu za wspotpracq. 
Wojt podziqkowat za uchwalenie budietu na 2012 r. a obecnie za udzieione absolutorium, 
podziekowat za wspotprace Radzie, pracownikom Urzedu Gminy, kierownikom jednostek 
organizacyjnych, Pani Skarbnik, sottysom. 

Ad. 10 
Projekt uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2013 - 2016 przedstawila Skarbnik Gminy Agnieszka Kempny. Poinformowata, ze zmiany 
wynikajq z koniecznosci wprowadzenia zmian w budiecie gminy na 2013 rok i dotyczq: 
- w zalqczniku nr 1 ,,Wieloletnia prognoza Finansowa Gminy Pawtowice na lata 2013-2016 
wraz z prognozq dtugu na lata 2013-2016" wprowadza sie wartosci liczbowe wynikajqce 
z projektu uchwaty Rady Gminy w sprawie zmiany budzetu Gminy na 2013 rok, bedqcej 
przedmiotem obrad w pkt. 11 porzqdku. - - w zatqczniku nr 2 ,,Wykaz przedsiqwziet realizowanych w latach 2013-2016" zmienia 
sie : 
- programy, projekty lub zadania pozostate (inne n i i  wyrnienione w lit. a i b): 

w wydatkach biezqcych : 
zadanie - ,,Opracowanie projektu i wdroienie nowego systemu komunikacji zbiorowej 
w Gminie Pawtowice"- utworzyt zadanie na lata 2013-2014, okrei l i t  tqczne naktady 
finansowe i limit zobowiqzan w kwocie 37 000,OO zt , limit wydatkow w roku 2013 
w kwocie 27 000,OO zt oraz w roku 2014 w kwocie 10 000,00zt, 

w wydatkach majqtkowych : 
zadanie - ,,Budowa oiwietlenia ul. lastrzqbskiej w Pielgrzymowicach" - zwiekszyt o kwote 
17 000,OO zt tqczne naklady finansowe, limit zobowiqzan oraz limit wydatkow w roku 
2013, 
zadanie - ,,Budowa oiwietlenia ul. Poligonowej w Pawtowicach" - zwiekszyt o kwote 
1 000,OO zl tqczne naktady finansowe, limit zobowiqzan oraz limit wydatkow 
w roku 2013, 
zadanie - ,,Budowa oiwietlenia ul. Wiosennej w larzqbkowicach" - zwiqkszyt o kwotq 
200,OO zt tqczne naktady finansowe, limit zobowiqzan oraz limit wydatk6w w roku 2013, 
zadanie - ,,Budowa boiska przy ZSP Golasowice" - zwiqkszyt o kwotq 90 000,OO zt tqczne 
naktady finansowe, limit zobowiqzan oraz limit wydatkow w roku 2013, zadanie - - ,,Modernizacja boiska treningowego ze sztucznq nawierzchniq w Pawlowicach" - zwiqkszyc 
o kwotq 307 000,OO zt tqczne naktady finansowe, limit zobowiqzan oraz limit wydatkow 
w roku 2013,  
zadanie - ,,Budowa boiska przy SP Warszowice" - zmniejszyt o kwote 270 000,OO zl limit 
wydatkow w roku 2013, a zwiekszyt limit wydatk6w w roku 2014, 
zadanie - ,,Przebudowa ul. Szkolnej w Krzyiowicach 111 etap " - zrnniejszyt o kwote 
50 000,OO zt lqczne naktady finansowe, limit zobowiqzan oraz limit wydatkow w roku 
2013, 
zadanie - ,,Przebudowa ul. Cieszyriskiej w Pielgrzymowicach " - zwiekszye o kwotq 
50 000,OO zl lqczne naktady finansowe, limit zobowiqzah oraz limit wydatkow w roku 
2013, 
zadanie - ,,Przebudowa parteru budynku C dla potrzeb biblioteki publicznej 
w Pawtowicach" - zmniejszyt o kwotq 78 000,OO zl lqczne naktady finansowe, limit 
zobowiqzari oraz limit wydatkow w roku 2013, 
zadanie - ,,Instalacja paneli fotowoltanicznych na budynku GOS" - utworzyt zadanie na 
lata 2013-2014, okrei l i t  tqczne naktady finansowe i limit zobowiqzan w kwocie 80 000,OO 
zt , limit wydatkow w roku 2013 w kwocie 73 000,OO zt oraz w roku 2014 w kwocie 
7 000,00zt, 
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- w zalqczniku nr 3 zaktualizowano informacje, gtownie w zakresie wydatkow na 
programy finansowane z udziatem irodkow europejskich zawarte w ,,Objainieniach 
przyjqtych wartoici do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pawlowice na lata 
2013- 2016". 
Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwaty. 
Uchwala nr XXVIII / 333 / 2013 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej zostala przyjeta jednogloknie 14 glosami za. 
Uchwala stanowi zal. nr 12 do protokolu. 

Ad. 11 
Nastqpnie Skarbnik przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budiecie gminy 
Pawlowice na rok 2013. 
1) nowe zadanie inwestycyjnego pn. zabudowa platformy dla osob niepetnosprawnych 
w OPS (winda z remontu Urzqdu Gminy) kwota - 20 000,OO pochodzqca ze zmniejszenia 
biezqcych wydatkow OPS; 
2) uzupetnienie srodk6w na zadaniach ujqtych w WPF: 

- budowa oswietlenia ul. Poligonowa Pawlowice - 1 000,OO 
- budowa oswietlenia ul. Jastrzqbska Pielgrzymowice - 17 000,OO - - projekt oswietlenia ul. Wiosenna Jarzqbkowice - 200,OO 

w ramach zmniejszenia Srodkow na wydatkach bieiqcych o kwotq 18 200,OO 
3) zmienia siq plan finansowy GZWiK poprzez zwiekszenie przychodow i wydatk6w 
w wysokoici 150 000,OO (ugoda z KWK ,,Pniowek" na usuwanie awarii pochodzenia 
gorniczego). 
4) wprowadza sie do WPF w ramach wydatkow biezqcych opracowanie projektu 
i wdroienie nowego systemu komunikacji zbiorowej w gminie Pawlowice planujqc 
wydatki: w roku 2013 - kwota 27 000,OO oraz w roku 2014 kwota 10 000,OO; 
5) sprawa boisk przy GOS i ZSP 

- Golasowice - zwiqksza siq i rodki na boisko Golasowice o kwotq 90 000,00, 
przy zmniejszeniu irodkow z boiska Warszowice, 

- boisko GOS - zwiekszenie o kwotq 307 000,OO 
: z boiska Warszowice kwota - 180 000,OO 
: ze irodk6w planowanych na zakup samochodu dla OSP Krzyzowice 
kwota - 127 000,OO 

Tu Skarbnik wyjaSnila, ze w ramach otwartego zadania planuje sie przebudowe trybun. 
6) instalacja paneli fotowoltanicznych na budynku GOS - przeznacza sic kwote 
73 000,OO zl. ze irodk6w planowanych na zakup samochodu dla OSP Krzyzowice. 
W tym miejscu radny A. Krosny zabral glos w sprawie ostatniego posiedzenia Komisji - rady, na ktorym powyzszy projekt uchwaty by+ opiniowany. Zwroci) uwage na sprawq 
wydatkowania kwoty 40 000 zl. na opracowania koncepcji na rozbudowq boiska przy 
GOS. Spytal czy jest potrzeba inwestowania olbrzymich pieniqdzy dla potrzeb I1 ligi 
pilkarskiej, do ktorej wejicie GKS Pniowek i tak nie jest pewne, pieniqdze pojdq 
,, na marne". Zawnioskowal, by nie uchwalal na obecnej sesji srodkow na opracowanie 
koncepcji przebudowy trybun. 
Radny A. Pisarek zasugerowal, aby sprawy przebudowy trybun nie gtosowaC razem 
ze sprawq przebudowy boiska. Wejscie GKS Pni6wek do I1 ligi jest sprawa klubu a nie 
zadaniem gminy. 
Przewodniczqcy zwrocil uwagq, i e  sprawa opracowania koncepcji uzyskala pozytywnq 
opinie na posiedzeniu Komisji w dniu 22 maja 2013 r. Koncepcja bedzie wlasnoiciq gminy 
a na dzis nie wiadomo czy bqdzie realizowana i czy Srodki bedq wydatkowane. 
W6jt D. Galusek zawnioskowat, aby proponowane zmiany w budiecie uchwalit 
na dzisiejszej sesji, a poiniej na posiedzeniu Komisji wroci sie do szczegolow. Planowana 
kwota na opracowanie koncepcji jest w ramach juz otwartego zadania dotyczqcego 
nawierzchni boiska. 
Przewodniczqcy F. Dziendziel - w momencie omawiania tematu przez Komisje rady nie 
byto uwag ani dyskusji. Sportem zainteresowani sq mieszkahcy gminy, czego przyktadem 
byto oddawanie 1 O/O podatku na rzecz GKS Pnibwek. 
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Opracowanie koncepcji stanowi niewielki koszt, gdyz cata rozbudowa stanowi kwotq okolo 
1 rnln zt., przy czyrn w pierwszej kolejnosci prowadzony bqdzie rernont boiska ze 
sztucznq nawierzchniq, na ktoryrn grajq mlodziezowe druiyny i dzieci. Obecnie jest tam 
,,klepisko" zagrazajqce bezpieczeristwu uzytkownikow. Nikt nie gwarantuje, ze GKS 
Pniowek bqdzie w I1 lidze, prowadzi zajqcia sportowe z okolo 200 dziedrni i to jest 
dorninujqca rola Klubu w sporcie. 
Ponownie glos zabrat A. Krosny wyjasniajqc, i e  nie chodzi mu o zdjecie calej kwoty 
z projektu uchwaly planowanej na rernont boiska, ale o Srodki w wys. 40 000 zl. 
na opracowanie koncepcji 
Po tej dyskusji Przewodniczqcy poddat pod glosowanie wniosek radnego A. Krosnego 
w sprawie wylqczenia z projektu uchwaly budietowej kwoty 40 000 zl. Za wnioskiern 
o zdjqcie kwoty na koncepcjq z uchwaty glosowalo 4 radnych, za utrzyrnaniern kwoty 
gtosowalo 9 radnych, 1 radny wstrzyrnat siq od glosu. W zwiqzku z takirn wynikiern 
gtosowania wniosku radnego A. Krosnego - przystqpiono do gtosowania przedstawionego 
przez Paniq Skarbnik projektu uchwaly. 
Uchwala nr XXVI I I  / 334 / 2013 w sprawie zmian w budiecie gminy Pawtowice 
na 2012 rok zostala przyjeta 12 glosami za, przy 1 glosie przeciwnym i 1 glosie 
wstrzymujqcym. Uchwata stanowi zal. nr 13 do protokolu. 

Ad. 12 
Projekt uchwaty w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Grninnego OSrodka 
Kultury za rok 2012 przedstawit Zastqpca Wojta Marek Lucjan, inforrnujqc, ze bilans 
zostat zloiony do Rady Gminy w ustawowyrn terrninie do tj. do 30 rnarca 2013 r. i byt 
badany przez Komisjq Rewizyjnq. 
Uchwala nr XXVIII/335/2013 w sprawie zatwierdzenia finansowego Gminnego 
Osrodka Kultury w Pawlowicach za rok 2012 zostala przyjeta jednogloinie. 
Uchwata stanowi zal. nr  14 do protokotu. 

Ad. 13. 
Kolejny projekt uchwaly przedstawiony przez Zastqpcq W6jta dotyczyl zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Grninnego Osrodka Kultury za rok 2012. Tu rowniei 
poinforrnowat, i e  bilans zostat ztozony do Rady Gminy w ustawowyrn terrninie do tj. do 
30 rnarca 2013 r. i by) badany przez Kornisje Rewizyjnq. 
Uchwala nr XXVIII/336/2013 w sprawie zatwierdzenia finansowego Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Pawlowicach za rok 2012 zostala przyjeta jednogloinie. 
Uchwata stanowi zal. nr 15 do protokotu. 

-_ Ad. 14 
Wolne glosy i wnioski 
1) radny A. Pisarek zwr6cil uwagq, i e  now0 wyrernontowana droga dojazdowa 
do ul. Rolnikow j u i  jest rozjeidiana przez ciqzkie samochody. W6jt odpowiedzial, ze tq 
drogq jeidzq samochody osobowe i busy dojezdiajqce do Golasowic, Pielgrzyrnowic dla 
dobra rnieszkaric6w, nie j e i d i q  TIR-y, oddanie do ruchu odcinka rernontowanej drogi 938 
nastqpi 9 czerwca 2013 r. Kierownik Ref. IK K. Batko dodala, i e  odbi6r drogi dojazdowej 
do ul. Rolnik6w nastqpi rownoczesnie z uruchomieniem odcinka DW 938. 
2) radny K. Tekla zwrocit siq do Przewodniczqcego Rady, iz rnySlat, i e  ztoiona przez 
niego interpelacja zostanie odczytana na obecnej sesji, by radni zostali zaznajornieni z je j  
tresciq. Stwierdzit, ze skoro tak sic nie stalo proponuje przeslanie treSci interpelacji 
radnyrn drogq elektroniczna w formie skanu. 
Przewodniczqcy odpowiadajqc wyjainil, i e  zapoznat siq z treSciq zloionego pisrna, 
przekazat je Wojtowi celem udzielenia odpowiedzi a nastqpnie ornowil poruszone w nirn 
zasadnicze sprawy, lednakze pisrno nie nosi znarnion interpelacji, radny K. Tekla jest 
,,rniodyrnr' radnyrn i nie jest mu znana zasada skladania interpelacji, ktora powinna 
dotyczyt wainych spraw dla gminy i by6 zloiona po wyczerpaniu wczeiniejszej 
procedury. 

a 



Radny Tekla - poinformowal, i e  procedure wyczerpat, g d y i  temat poruszat na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki i Mienia Kornunalnego. 
Po tych wypowiedziach nawiqzala sie polernika, w efekcie ktorej Przewodniczqcy 
odpowiedzial, ze pismo nie b ~ d z i e  rozsytane radnym, odpowiedi zostanie udzielona na 
nastepnej sesji. 

Ad. 15 
Po zrealizowaniu porzqdku Przewodniczqcy zamknqt X X V I I I  sesje Rady Gminy. 

Protokolant Przewodniczqcy obrad 


